
PROTOKÓŁ NR 6/24 Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU 

I FINANSÓW W DNIU 28 PAŹDZIERNIKA 2024 ROKU 

Przewodniczący Komisji Piotr Skrabaczewski na podstawie listy obecności 

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność obrad – obecnych 4 członków 

Komisji. Po czym przystąpił do realizacji następującego porządku obrad: 

1) opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu: 

a) w sprawie ustalenia wysokości opłat obowiązujących w 2025 roku 

za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie w myśl 

art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku Prawo o ruchu 

drogowym (druk nr 70/2024), 

b) w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok 

(druk nr 76/2024), 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Tarnogórskiego na lata 2024-2028 (druk nr 77/2024) wraz 

z autopoprawką (druk nr 77a/2024), 

2) informacja o środkach zewnętrznych, krajowych i zagranicznych 

pozyskanych na realizację zadań inwestycyjnych oraz bieżących 

w latach 2022-2023 oraz planowanych w 2024 roku, 

3) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji, 

4) sprawy bieżące. 

Ad 1a) 

Dariusz Łuczak naczelnik Wydziału Gospodarczego (GO) przedstawił 

projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat obowiązujących 

w 2025 roku za usuwanie pojazdów z drogi i ich przechowywanie w myśl 

art. 130a ustawy z dnia 20 czerwca 1997 roku Prawo o ruchu drogowym.  
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Przewodniczący Komisji zapytał czy było możliwe ustalenie wysokości 

opłat na wyższym poziomie. 

Naczelnik GO odpowiedział, że stawki dotyczące pojazdów do 3,5 tony są 

ustalone w maksymalnej wysokości określonej w obwieszczeniu Ministra 

Finansów. Wyjaśnił, że 99% przypadków, to pojazdy do 3,5 tony czyli 

samochody osobowe. Sporadycznie zdarzają się motocykle czy 

motorowery. Natomiast takie pojazdy jak samochody ciężarowe i autobusy 

nie są sprowadzane na parking powiatowy i z tego względu stawki 

za pozostałe typy pojazdów podniesiono tylko o 10%. 

Przewodniczący Komisji poprosił o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 4, „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 1b) 

Mariusz Dzwonkowski Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Powiatu Tarnogórskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Komisji, w związku z brakiem pytań, poprosił o wyrażenie 

opinii do ww. projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: obecnych – 4, „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 1c) 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Tarnogórskiego na lata 2024-

2028 wraz z autopoprawką. 
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Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na dużą ilość realizowanych 

projektów miękkich w oświacie i zapytał o poziom dofinansowania w tym 

zakresie. 

Skarbnik Powiatu potwierdził, że po zastoju w latach ubiegłych w tym roku 

nastąpił wzrost liczby takich projektów. W przypadku niektórych z nich 

dofinansowanie wynosi 85% ale jest też i 100%. Różnie wygląda kwestia 

finansowania, niektóre projekty wymagają czasowego założenia wkładu 

własnego a potem następuje refundacja poniesionych wydatków. 

Przewodniczący Komisji poprosił o wyrażenie opinii do ww. projektu 

uchwały wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania: obecnych – 4, „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Komisja wydała opinię pozytywną. 

Ad 2) 

Skarbnik Powiatu przedstawił informację o środkach zewnętrznych, 

krajowych i zagranicznych pozyskanych na realizację zadań 

inwestycyjnych oraz bieżących w latach 2022-2023 oraz planowanych 

w 2024 roku (załącznik nr 2). 

Anna Kubica Wicestarosta Tarnogórski poinformowała, że w okresie 

od maja do października 2024 roku zostało złożonych 27 wniosków 

o dofinansowanie ze środków europejskich oraz krajowych, w tym 

z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Część złożonych wniosków została 

już oceniona pozytywnie, w przypadku niektórych zostały już podpisane 

umowy. Wartość całkowita złożonych wniosków to ponad 63 mln zł 

a dofinansowanie stanowi kwotę ponad 46 mln zł. Myśli, że jest się czym 

pochwalić. Szczegółową informację na ten temat przedstawi na jutrzejszej 

sesji. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że przedstawione informacje napawają 

optymizmem i należy życzyć sobie żeby tak nadal było. 
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Dariusz Wysypoł członek Zarządu Powiatu poinformował, że dokonano 

otwarcia ofert dotyczących przebudowy ul. Grzybowej w Tarnowskich 

Górach, po czym omówił ten temat. Przypomniał, że Powiat również na to 

zadanie ma przyznane dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. 

Ad 3) 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie protokół nr 5/24 

z posiedzenia Komisji w dniu 23 września 2024 roku. 

Wyniki głosowania: obecnych – 4, „za” – 4, „przeciw” – 0, „wstrzymało 

się” – 0, nie głosowało – 0. Protokół został przyjęty. 

Ad 4)  

Wicestarosta Tarnogórski poinformowała o decyzji Zarządu Powiatu 

w sprawie poręczenia kredytu dla Wielospecjalistycznego Szpitala 

Powiatowego S.A. w związku z pismem p.o. Prezesa Zarządu WSP S.A., 

które wpłynęło do Zarządu w dniu 25 października br. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że temat szpitala jest wielowątkowy 

i wymaga odpowiedzi na kilka kluczowych pytań. Po czym omówił 

to zagadnienie. Zaznaczył, że nie jest zwolennikiem debatowania takich 

spraw na sesji. Rozumie, że z jednej strony są to sprawy publiczne ale 

z drugiej strony szpital to spółka prawa handlowego. Uważa, że to Zarząd 

Powiatu jest odpowiedzialny za „wypracowanie koncepcji, procedury, drogi 

dojścia”, natomiast Rada Powiatu powinna mieć „podane” pewne 

rozwiązanie i nad nim głosować. 

Porządek posiedzenia Komisji został wyczerpany. Na tym zakończono 

posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 

(-) Piotr Skrabaczewski 
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